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V Průhonicích žijeme s rodinou již téměř 10 let. Mám 2 děti, starší syn nyní navštěvuje 

2. třídu ZŠ Průhonice a mladší dcera čeká na přijetí do MŠ Průhonice. Jsem sice tedy 

v současné chvíli na mateřské dovolené, ale i tak s manželem podnikáme a to v oboru 

gastronomie, provozujeme mj. Vinotéku na náměstí v Průhonicích.  

V současné době figuruji jako zástupce třídy v komunikaci s vedením školy a nyní 

bych se ráda stala členkou školské rady. Budu se snažit přispět svými náměty, 

podněty a způsoby řešení problémů, které nejsou ovlivněné běžnou školní praxí. Mým hlavním cílem 

je, aby byly děti ve škole šťastné a dostávalo se jim kvalitního vzdělání. 

 


